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Από το υπ’ αριθ. 11/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 221/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ισολογισμού και έκθεσης πεπραγμένων έτους 
2013 της Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας. 

 
Σήμερα 2 Ιουνίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 19:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 29-5-2014 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. Λαζαρίδης, 
5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου, 7)Ε. Αρχοντάκη, 8)Π. Παυλίδης, 
9)Τ. Χατζηαθανασίου, 10)Θ. Αγγελίνας, 11)Λ. Πουλασουχίδης, 12)Κ. 
Βοργιαζίδης, 13)Ν. Μωυσιάδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
16)Χ. Γαϊτάνου, 17)Α. Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. 
Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Β.Λυκοστράτης, 
23)Α.Δέλλας, 24)Α. Νεστορόπουλος, 25)Α. Γκαμπέσης, 26)Κ. 
Κοστογλίδου, 27)Α. Βασιάδης, 28)Β. Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 
30)Ε. Γουναράς, 31)Κ. Παναγιωτίδης, 32)Δ. Γκέκα, 33)Α. 
Παπαδόπουλος, 34)Σ. Κουμτσίδης, 35)Ι.Ασλανίδης, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 
37)Γ. Μελιόπουλος, 38)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Κ. Κουτσαντάς, 
Γ.Σουμπέκας 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                      Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου, Α. Πέτρου, 
Ε.Εμμανουηλίδης, Η. Μπατσαράς 

Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, 
Ε.Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, 
Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Πουλασουχίδης, Μ.Σουμελίδης, 
Ν.Μωυσιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 217/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α.Νεστορόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 218/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Νεστορόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 219/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Χ.Γαϊτάνου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 220/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παναγιωτίδης, Α.Γκαμπέσης, Ι.Αγγέλογλου, 
Χ.Τσιούντας, Θ.Θεοδωρίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Γ.Κάκαρης, Σ.Κουμτσίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 221/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Σ.Κουμτσίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, 
Ν.Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 222/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Π.Παυλίδης,, Χ.Κούτρας, 
Α.Νεστορόπουλος, Ε.Γουναράς και προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
8)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 223/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Αρχοντάκη, Α.Παπαδόπουλος, Α.Λαζαρίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 224/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 226/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ.Γκέκα, Γ.Μιχαηλίδης, Α.Καγκελίδης και 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Α.Παπαδόπουλος, Α.Λαζαρίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 227/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2014 απόφασης αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου και προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 247/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 251/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Πρόεδρο της  Δημοτικής Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας Γεώργιο Μιχαηλίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος της έγκρισης ισολογισμού 
και έκθεσης πεπραγμένων έτους 2013 της ΚΕΠΑ.  

Το θέμα κατατίθεται ως κατεπείγον, διότι προβλέπεται από τη νομοθεσία να συζητηθεί και 
να λάβουμε απόφαση ως Δ.Σ., για να μπορέσει να συνεχίσει τη λειτουργία της η επιχείρηση. Είναι 
άλλωστε γνωστό αυτό. 

Σοφρόνωφ: Εμείς Πρόεδρε θα δηλώσουμε παρόντες. 
Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Γ.Γ. του Δήμου Κωνσταντίνου Τσιλογιάννη; 
Μέλη: Ναι. 
Οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος δήλωσαν παρών. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά 
επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης, ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-5-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης «Κοινωφελής 
Επιχείρηση Πολλαπλής Ανάπτυξης» Δήμου Βέροιας με την αριθ. 36/14 απόφασή του ενέκρινε τον 
ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων έτους 2012. 

Με τις διατάξεις του άρθρου 256 του Ν. 3463/06 (Κ.Δ.Κ.) προβλέπεται ότι: 
«1. Οι αποφάσεις του διοικητικού συμβουλίου της κοινωφελούς επιχείρησης εγκρίνονται από 

το δημοτικό συμβούλιο, αν αυτές αφορούν: 
α) Την ψήφιση του προϋπολογισμού, του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων. 
β) Την αγορά ή εκποίηση ακινήτων ή την επιβάρυνση αυτών με εμπράγματο δικαίωμα. 
γ) Τη διάθεση των καθαρών κερδών ή τη διενέργεια επενδύσεων. 
δ) Την αύξηση του κεφαλαίου της επιχείρησης. 
ε) Τη συγχώνευση ή τη λύση της επιχείρησης. 
στ) Τη σύναψη δανείων και 
ζ) Την έγκριση των κανονισμών του επομένου άρθρου. 
2. Για τη νόμιμη λήψη ή έγκριση των ανωτέρω αποφάσεων απαιτείται η πλειοψηφία του 

συνόλου των μελών του αντίστοιχου συμβουλίου. 
3. Η έγκριση παρέχεται μέσα σε ένα (1) μήνα από τότε που κοινοποιήθηκε η απόφαση στο 

δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο. Αν περάσει άπρακτη η προθεσμία αυτή, θεωρείται ότι η απόφαση 
του διοικητικού συμβουλίου έχει εγκριθεί. ». 

Επίσης, με τις διατάξεις της παρ. του άρθρου 260 του ανωτέρω νόμου (Κ.Δ.Κ.) προβλέπεται 
ότι: 

«4. Έως το τέλος Απριλίου του επόμενου της διαχειριστικής περιόδου έτους το διοικητικό 
συμβούλιο της επιχείρησης υποβάλλει στο δημοτικό ή κοινοτικό συμβούλιο τον ισολογισμό και τα 
αποτελέσματα χρήσεως μαζί με σχετική έκθεση των ελεγκτών του άρθρου 261, καθώς και έκθεση του 
διοικητικού συμβουλίου της επιχείρησης, ότι τηρήθηκαν οι σχετικές προβλέψεις της νομοθεσίας και 
των κανονισμών της επιχείρησης Στις ως άνω εκθέσεις περιλαμβάνεται ειδική αναφορά σχετικά με 
την εκτέλεση του προγράμματος δράσης του άρθρου 259 του παρόντος. Το δημοτικό ή κοινοτικό 
συμβούλιο, μέσα σε δύο (2) μήνες από την υποβολή, αποφασίζει με πράξη του για την έγκριση ή  μη 
του ισολογισμού, διατυπώνοντας σχετικά και τις παρατηρήσεις του επ’ αυτού.». 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το συμβούλιο για την έγκριση ή μη της με αριθ. 
36/14 απόφασης του δ/κού συμβουλίου καθώς και του ισολογισμού και της έκθεσης πεπραγμένων 
της παραπάνω επιχείρησης.  

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γιαννουλάκης: Επειδή συμμετέχω στο Δ/κό Συμβούλιο της ΚΕΠΑ και ξέρω όλη την 

κατάσταση και τη λειτουργία εκ των ένδον, είναι η πρώτη φορά που θα ψηφίσω υπέρ του 
ισολογισμού της ΚΕΠΑ, γιατί διαπίστωσα ότι γίνεται πολύ «σφικτή» οικονομική πολιτική, αν κι ο 
Δήμος από την αρχή δεν είναι εντάξει στις υποχρεώσεις του, η ΚΕΠΑ κατορθώνει και «βγαίνει». 

Έχουν περικοπεί κάποιες δαπάνες που θεωρούνταν από εμάς ότι δεν έπρεπε να γίνουν και 
γι’ αυτό ψηφίζουμε υπέρ του ισολογισμού. 



Δήμαρχος: Επειδή εγώ κλείνω τον κύκλο μου εδώ, αλλά έχω μια μακρά ιστορία σε αυτά και 
στην πρώην «Στέγη Γραμμάτων και Τεχνών», στη ΔΕΤΟΠΟΚΑ και στην ΚΕΠΑ: Υπήρχε πάντα 
μια εξαιρετική διαχείριση των οικονομικών πόρων και πάντα αυτές οι αποφάσεις, διαχρονικά, 
περνούσαν ομόφωνα από τα Δ.Σ. Αυτό, για την ιστορία του θέματος. 

Σοφρόνωφ: Η έκθεση πεπραγμένων όπως παρουσιάζεται σήμερα, αποτυπώνει έναν 
προϋπολογισμό της ΚΕΠΑ, τον οποίο πρέπει να επισημάνουμε εμείς ως «Λαϊκή Συσπείρωση» ότι 
δεν τον ψηφίσαμε για συγκεκριμένους λόγους, τους οποίους θα αναφέρω, για να στοιχειοθετήσω 
για ποιο λόγο δεν θα ψηφίσουμε την έκθεση πεπραγμένων. 

Καταρχήν, πάγια δική μας θέση, που την έχουμε εκφράσει πολλάκις εδώ, είναι ότι δεν 
έπρεπε στου ΟΤΑ να υπάρχουν Δημοτικές Επιχειρήσεις, οι οποίες θα λειτουργούν ανταποδοτικά, 
με απώτερο στόχο το κέρδος. Αυτό αποτυπώνεται και στην έκθεση, όταν αναφέρονται οι όροι 
κέρδος και ζημιά.  

Όποια λειτουργία αυτών των Δημοτικών Επιχειρήσεων επιτεύχθηκε ή θα συνεχίσει να 
επιτυγχάνεται, οφείλεται στο ότι οι δημότες του Δ.Βέροιας κι αυτοί οι οποίοι απολαμβάνουν τις 
υπηρεσίες της ΚΕΠΑ, τις πλήρωναν και τις πληρώνουν πανάκριβα, παρά τις 10% μειώσεις που 
έγιναν, συνεχίζουν να τις πληρώνουν ακριβά. 

Ταυτόχρονα, σε αυτές τις Δημοτικές Επιχειρήσεις, οι εργαζόμενοι είναι «εργαζόμενοι 
γαλέρας» κι ο όρος αποδίδει στο ακέραιο την ουσία του πράγματος. Το ζήσαμε κι εμείς αρκετές 
φορές εδώ, με τα προβλήματα αυτών των εργαζομένων. Θα μπορούσα να αναφέρω κι άλλα πολλά 
και δεν είναι τυχαίο, σε καμία των περιπτώσεων, που προοπτικά κι είχαμε τέτοιες δημοτικές 
επιχειρήσεις, όταν πια οι δημότες δε θα μπορούν να πληρώνουν, θα είναι αναγκασμένες αυτές οι 
επιχειρήσεις να βάλουν λουκέτο κι οι υπηρεσίες να παραδοθούν ακόμη πιο γοργά στους ιδιώτες. 

Επομένως, η δική μας θέση είναι ότι αυτές οι επιχειρήσεις έπρεπε να είναι ενταγμένες στους 
ΟΤΑ, οι εργαζόμενοί τους να είναι με πλήρη, μόνιμη και σταθερή δουλειά δημοτικοί υπάλληλοι κι 
οι υπηρεσίες τους να παρέχονται δωρεάν στους δημότες. Τέτοιοι όροι δεν πληρούνται ούτε από τον 
προϋπολογισμό, ούτε από την έκθεση πεπραγμένων. Εμείς θα καταψηφίσουμε την έκθεση 
πεπραγμένων και καλούμε το νέο Δ.Σ. που θα έρθει, χωρίς να θέλουμε να προϊδεάσουμε τίποτε, να 
αναλάβει ευθύνες και να προχωρήσει, ώστε αυτές οι δημοτικές επιχειρήσεις να ενταχθούν άμεσα 
στους ΟΤΑ, γιατί με τον τρόπο που λειτουργούν κι έτσι όπως δρομολογείται να λειτουργήσουν, θα 
είναι καταδικασμένες σε θάνατο.  

Δεν κινδυνολογούμε. Πάρτε έγκαιρα τα μέτρα σας. 
Μελιόπουλος: Θα δικαιολογήσω την ψήφο μου που θα είναι αρνητική, λέγοντας μόνο μια 

κουβέντα: Είμαι εναντίον γιατί δε μπορούμε να νομιμοποιήσω με την ψήφο μου την πολιτική αυτή 
που άσκησε η Διοίκηση μαζί με τη μείζονα αντιπολίτευση και φυσικά το Δ/κό Συμβούλιο της 
ΚΕΠΑ, με τα ενοίκια των 1.400-1.600€ που ζητούν από φορείς, όπως οι Ενώσεις Γονέων και 
Κηδεμόνων και δεν ξέρω από πού αλλού ζητήθηκαν κι εισπράχθηκαν τέτοια ενοίκια. 

Καγκελίδης: Επειδή η θέση μου για το θέμα της ΚΕΠΑ είναι γνωστή, σε εσάς και σε όλους, 
ότι τα ύψη των επιχορηγήσεων είναι πολύ δυσβάστακτα και θα είναι περισσότερο όσο ο καιρός 
περνά για το Δήμο, θα ψηφίσω τον ισολογισμό, αλλά εκ των προτέρων λέω: Με αυτά τα ύψη των 
επιχορηγήσεων δε θα ανταποκριθεί ο Δήμος αύριο μεθαύριο στον έλεγχο που γίνεται και θα πρέπει 
να ληφθούν μέτρα για να μη μπούμε στο Παρατηρητήριο. Το βάζω ως θέμα για να το γνωρίζουμε 
όλοι.  

Λέω λοιπόν ναι, θα ψηφίσω υπέρ του Ισολογισμού αλλά εκ των προτέρων δηλώνω ότι 
προϋπολογισμό με τέτοια επιχορήγηση μην περιμένετε από εμένα προσωπικά να ψηφίσω. Όσοι 
γνωρίζουν από οικονομικά, ξέρουν ότι πρέπει να γίνουν κάποιες περικοπές. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Α.Νεστορόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 12-5-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 36/2014 απόφαση του Δ/κού Συμβουλίου Δημοτικής Κοινωφελούς Επιχείρησης 
Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας. 
3.- Τον ισολογισμό και την έκθεση πεπραγμένων έτους 2013 της Δημοτικής Κοινωφελούς 
Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας». 



4.- Την από 4-4-2014 έκθεση διαχειριστικού ελέγχου των ελεγκτών της παραπάνω επιχείρησης. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και των άρθρων 256 
και 260 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης 

περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 
Β) Εγκρίνει την έκθεση πεπραγμένων και τον ισολογισμό έτους 2013 της Δημοτικής 

Κοινωφελούς Επιχείρησης Πολλαπλής Ανάπτυξης (Κ.Ε.Π.Α.) Δήμου Βέροιας», ο οποίος εμφανίζει 
σύνολο ενεργητικού και παθητικού 2.060.469,07€. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  221 / 2014 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ. Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσιου  
Β. Σταυροπούλου  Ε. Εμμανουηλίδης  
Ε. Αρχοντάκη  Α. Πέτρου  
Π. Παυλίδης  Η. Μπατσαράς  
Θ. Αγγελίνας  Ν. Αγγέλου  
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-7-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Βασιάδης 
Ι. Ασλανίδης 
Ι. Σοφρόνωφ 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  

 
 
 
 

 
 


